

Notulen Leerlingenraad vergadering 3

Datum: Donderdag 8 februari

Tijd: 12.30 uur

Notulen: nr. 3

Verslag gemaakt door: meester Rogier

Verzorgen limonade:

1. Agenda

2. Mededelingen

- Aan welke mogelijke acties denken jullie om geld in te zamelen?

Actie: Bespreek dit ook eens in jouw groep en geef dit aan meester Rogier door. In de groepen wordt gekeken welke acties er kunnen plaatsvinden. Mogelijk een flessenactie.

- ### 3. Traktatiebeleid
- Hoe en wat? Op verzoek van de MR (OG) is dit punt ingebracht, want hoe kijken de leerlingen hier tegenaan? Wat vinden zij? Speelt groepsdruk een rol? Etc.

Reactie: een aantal dingen besproken, maar niet aan alles toegekomen omdat het voor veel gespreksstof zorgt. Sommige ouders vinden het geen probleem dat hun kind snoep krijgt of uitdeelt. Andere ouders geven aan dat er wel erg vaak snoep wordt uitgedeeld in de klas. Ook speelt het gemak een rol, niet alle ouders hebben tijd om een gezonde traktatie in elkaar te zetten. Verder geven de leerlingen aan dat de bovenbouwgroepen niet anders gewend zijn dan dat er (vaak) getrakteerd wordt op chips. Ze voelen wel dat sommige leerlingen uit de groep "iets vinden" van een gezonde traktatie. Voorstel van de Leerlingenraad dat vanaf groep 1-2 elk jaar het traktatiebeleid met deze groep meegroeit, m.a.w. het strengere traktatiebeleid schuift mee met deze groep.

4. Zomerfeest?

Reactie de leerlingen geven aan graag een Vossenjacht (ook groep 8 wil graag meedraaien) te willen doen, verder een uitgebreide stormbaan (met sponsorloop voor de nieuwe pleinen?) en graag (gezond) belegde pannenkoeken.

5. Schoolorkest? Schoolkrant/podcast?

Actie: Thijmen en Karel gaan dit inventariseren en koppelen dit terug aan meester Rogier.

6. Wat wil je namens je groep bespreken?

- Groep 4/5b: willen graag een buitentheater op het (nieuwe) plein.
- Groep 5a: -
- Groep 6a: in de groep gaat het goed!
- Groep 6/7b: -
- Groep 7a/8b:
- Groep 8a:

7. Wat wil je namens je partnergroep bespreken?

- Groep 1-2a wil graag een zitzak in de leeshoek.
- Groep 1-2b wil graag een (extra) Vossenjacht met de groep 8 leerlingen aan het eind van het schooljaar. Verder graag extra houten bankjes op het plein.

8. Rondvraag

-

9. Actielijst:



Inbreng	Groep	Wat gaan we bespreken?	Afspraak/actie
1.23-24	Allen	Ontwerpen nieuwe schoolplein	Voor 9 januari '24 bij meester Rogier inleveren.
Directie	Allen	Buitenspeelgoed? Wat zijn de wensen?	2 ^e vergadering bespreken.
Directie	Allen	€400,- goede doel. Welk goed doel?	3 ^e vergadering uitkomsten bespreken.
Directie	Allen	Wie voorzitter?	2 ^e vergadering vaststellen.
directie	Allen	Kerstdiner?	3e vergadering volgt terugkoppeling
Leerlingenraad	Allen	Vossenjacht?	Er volgt overleg met juf Ina om te kijken of het dit jaar ook mogelijk is.
Groep 5/6b	Allen	Zouden we een spiegel bij de wastafel mogen in ons toilet?	Meester Rogier komt hier in een volgende vergadering op terug.
Karel	Allen	Karel doet voorstel voor podcast/krant Jan Thies	Info hoe en wat geeft Karel door aan meester Rogier.
Thijmen	Allen	Thijmen inventariseert welke lln op een muziekinstrument spelen.	In de volgende Leerlingenraad wordt dit besproken.
Directie	Allen	Welke acties? Dit i.v.m. nieuwe pleinen	Dit kunnen de leden doorgeven aan meester Rogier.
Directie	-	Zomerfeest	Geeft voorkeur lln door aan de werkgroep.

10. Sluiting van de vergadering